
1-HERFSTCRITERIUM 

INSPRAAK.nu vindt het alvast een héél goede zaak dat de jaarlijkse 

traditie en folklore van wieler- en paardenwedstrijden tijdens 

‘Oostrozebeke Kermis’ behouden zou blijven! 

Hierbij toch een aantal opmerkingen i.v.m. de samenwerking die de gemeente 

aangaat met een nieuw opgerichte vzw Herfstcriterium. 

 

1. Naast de samenwerkingsovereenkomst, zou de gemeenteraad ook 

kennis moeten kunnen nemen van de statuten van de vzw 

De gemeenteraad moet voorafgaand de statuten van een vzw waar de 

gemeente zal in deelnemen zien vanuit volgende overwegingen: 

o Transparantie en verantwoording 

Door de statuten te bekijken kunnen raadsleden beoordelen of de doelen en 

activiteiten van de vzw in lijn zijn met de belangen van de gemeente. 

Bovendien staat tegenover de samenwerkingsovereenkomst een bepaald 

bedrag aan publieke middelen. De uitgaven van publieke middelen moet steeds 

verantwoord worden. 

o Goed bestuur en integriteit 

Het naleven van principes van goed bestuur veronderstelt een volledig dossier 

voor te leggen aan de gemeenteraad: samenwerkingsovereenkomst én 

statuten. 

o Juridische en financiële implicaties 

Het is essentieel dat de gemeenteraad volledig op de hoogste is van de 

implicaties van deze samenwerkingsovereenkomst. Er kan enkel een 

weloverwogen beslissing genomen worden door én samenwerkings-

overeenkomst én statuten voor te leggen aan de gemeenteraad.  

  



Maar vooral: 

o Het doel van de vzw 

Volgens de wet moet het belangeloos doel dat de vzw nastreeft nauwkeurig 

worden bepaald.  

▪ De statuten die o.a. dit doel omschrijven moeten worden neergelegd bij 

de griffie van de ondernemingsrechtbank zodat ze gepubliceerd kan worden in 

het Belgisch staatsblad, de statuten zijn openbaar. 

▪ Artikel 3 van de statuten van de deze nieuwe vzw HERFSTcriterium 

(rechtspersoon) omschrijft het doel als volgt: 

 

Uit de statuten van de vzw kunnen we begrijpen dat de samenwerkingsovereenkomst 

een essentieel onderdeel van de verwezenlijking van het doel van de vzw.  

Anders gezegd: zonder samenwerkingsovereenkomst kan het doel van de vereniging 

– nl. het bevorderen van de sport door het inrichten van het herfstcriterium – niet 

verwezenlijkt worden. 

Conclusie: Vandaar mijn eerste opmerking: Naast de samenwerkingsovereenkomst, 

moet de gemeenteraad ook kennisnemen van de statuten van de vzw.  



2. Wat de financiële impact betreft 

Uit de samenwerkingsovereenkomst blijkt dat de financiële impact voor de 

gemeente niet beperkt is tot het toekennen van een toelage 

o Naast de financiële ondersteuning door het gemeentebestuur; 

o Logistieke ondersteuning door het gemeentebestuur; 

o Personele ondersteuning (onder voorbehoud van onze eerdere 

opmerking) 

Het louter vermelden van de toelage voorzien in de meerjarenplanning onder 

luikje financiële impact is onvolledig. 

Nominatieve subsidie: 7900 euro (idem zoals de paardenkoersen) 

+ 8100 extra om doorstart te garanderen voor deze nieuwe vzw. 

OK voor ons, daarna terug naar 7900 euro 

 

3. Deelname door 2 schepenen 

Het zou billijker zijn mocht elke huidige én toekomstige politieke fractie 1 

waarnemer afvaardigen naar de algemene vergadering en de 

werkvergaderingen.   

Het is belangrijk vooruit te kijken – verder dan de huidige samenstelling van de 

gemeenteraad – opdat het engagement vanuit de gemeente naar deze vzw 

zeker en duidelijk is, dit én de komende jaren.  

Jullie samenwerkingsovereenkomst stelt overigens een samenwerking van 5 

jaar voorop.  

De samenwerkingsovereenkomst is geschreven in functie van de huidige 

meerderheid, 2 van de 3 leden (Karl De Clerck en Marc Tieberghien) van deze 

vzw hebben in het verleden ook een politiek mandaat als schepen of 

burgemeester opgenomen binnen deze meerderheid. Het zou evenwel van 

goed bestuur getuigen de deelname aan de rechtspersoon op een andere 

manier, zijnde d.m.v. waarnemers, te laten gebeuren.  



Zodoende is de samenwerking met deze vzw ook na de gemeenteraads-

verkiezingen future proof. 

Het is duidelijk dat het college van burgemeester en schepenen zich privileges 

toe-eigenen die niet bestemd zijn voor gemeenteraadsleden. 

 

4. Een hele reeks praktische vragen 

- Wat als andere culturele- en sportverenigingen een hogere financiële of 

logistieke medewerking van de gemeente vragen om hun voortbestaan en hun 

werking te ondersteunen? 

▪ Traditie en erfgoed is een gebrekkig argument want elke 

vereniging heeft zijn tradities, elke vereniging kleurt ons 

Oostrozebeeks sociaal weefsel én heel wat verenigingen kennen 

een lange voorgeschiedenis. 

- De vereniging verbindt zich ertoe om waar mogelijk samen te werken 

met lokale handelaars/horeca bij de organisatie van het herfstcriterium en de 

uitbouw van randactiviteiten. Tegelijk geldt er tijdens het evenement een 

verbod op het houden van ambulante activiteiten. Hoe ziet de vereniging deze 

samenwerking? 

- Standgeld voor verenigingen op het parcours: welk bedrag? 

- Hoe zullen sponsortarieven bepaald worden? 

- Hoe zit het met de objectieve criteria voor de evaluatie van de 

samenwerking? Hoe worden de geleverde diensten geëvalueerd? 

-  

Heeft het CBS het voorstel gedaan aan Oostrozebeekse verenigingen of het 

vroegere vzw Herfstcriterium om aan de nieuwe voorwaarden een koers in te 

richten ten bedrage van 16 000 euro? (x2)  

 



2- OVERIGE BEMERKINGEN UIT DE GEMEENTERAAD 

Woonzorgsite Rozenberg 

 De keuze om het project uit te werken met een partner zoals 

Curando was voor INSPRAAK.nu in 2019 al de eerste optie. 

Spijtig, 2 jaar tijd verloren! 

 INSPRAAK.nu stelt nog altijd vast dat een globale visie 

ontbreekt rond de aanpak van o.a. de vergrijzing van onze 

bevolking: link naar levenslang thuis wonen, Zilvertorens 

destijds voorgesteld als zorgflats, …  

 Curando is een mooi bedrijf, geïnspireerd op een katholieke, 

zorgende insteek. Hopelijk zijn de voorwaarden voldoende 

sluitend, zodat dit geen project wordt voor de happy few. 

Privaat laden van elektrische voertuigen op de openbare weg 

 Het systeem om aan de burger voor te stellen om een mat over 

de kabel te leggen tijdens het opladen, is naar onze mening not 

done. Wat met kinderwagens, rollators, rolstoelen, …  

Wat met het uitzicht?  

 Paaltje aan de publieke laadpalen hinderen tijdens het 

parkeren. Iets verder (zo’n 10 cm) zou al meer ruimte bieden. 

Her-aanleg Wielsbekestraat en NIEUWStraat 

 Her-aanleg Wielsbekestraat: conclusie van schepen De Marez: 

de Nieuwstraat wordt de belangrijkste straat om het vervoer 

dat van Wielsbeke komt via de N382 om te leiden. 

 Geen voorzieningen voor eventueel toekomstige warmtenetten. 

Gemiste kans volgens ons. Vergeten door het bestuur?  

  



Stationsstraat en mobiliteitsplan 

 Op dit ogenblik geen visie – niettegenstaande het bestuur 

akkoord gaat met het feit dat de Stationsstraat tijdens de 

schooluren toch héél gevaarlijk is voor onze kinderen. 

 Het bestuur zette dit thema aan de kant onder het mom dat ze 

werk moeten maken van een algeheel mobiliteitsplan. 

Dat hebben ze al eerder beloofd. Maar ja, het zijn binnenkort 

verkiezingen en onpopulaire maatregelen nemen voor de 

handelaars en inwoners van de Stationsstraat zijn nu niet aan 

de orde.  


